
 
Perussuomalaisten valtuustoryhmän aloite Peurasaaren alueen asemakaava 
 
Kaupunginvaltuusto 12.06.2023 § 64  
  
  

Valtuutettu Harri Pullola esitti seuraavan aloitteen: 
 
Peurasaaren alueen asemakaava 
 
Kemissä on edetty hyvin Kiikelin ja Mansikkanokan kehittämisessä ja 
alueella on mukava ulkoilla pois muun liikenteen seasta sekä nauttia 
merellisestä maisemasta. Nyt ulkoilija kokee pienen pettymyksen kappelin 
kohdalla kun kevyenliikenteen väylä loppuu junaradan kohdalle. Olisi 
luonnollinen jatkumo rakentaa pitkin meren rantaa jatkuva väylä 
Veitsiluotoon. Väylä – se ei tarvitse paljon tilaa vain pienen kaistaleen 
mahdollisen muun rakentamisen lisäksi ja integroituu hyvin maisemaan. 
 
Esitän, että kaavoituksessa huomioidaan ehdotukseni. 
 

Päätös Aloite lähetettiin kaupunginhallitukselle tarvittavia toimenpiteitä varten. 
 
 
Kaupunginhallitus 13.11.2023 § 369  
  
  
 
 
Valmistelu  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää aloitteen elinvoimatoimialalle lausuntoa varten. 

Lausunnossa on tarpeen arvioida kustannusten lisäksi myös toteuttamisen 
edellytykset. 
 

Päätös Kaupunginhallitus päätti lähettää aloitteen elinvoimatoimialalle lausuntoa 
varten. Lausunnossa on tarpeen arvioida kustannusten lisäksi myös 
toteuttamisen edellytykset. 

 
 
 
 
 
Elinvoimalautakunta 23.10.2024 § 78  
  
  
 
 
Valmistelu Kaavoitusarkkitehti S. Alakare 9.10.2024, puh. 050 410 2969. 

 
Kaupunki on pyrkinyt suunnittelemaan ja toteuttamaan rantareittiverkostoa 
koko kaupungin alueella. Aloitteessa on kysytty rantareitin jatkuvuudesta 
eteläiseltä kappelilta edemmäs Peurasaarenrantaa mukaillen Veitsiluotoon 
ja Ajokseen.  Kuten aloitteessakin todetaan, rannassa sijaitsee nk. 
teollisuusrata. Tämä aiheuttaa alueelle liikenneturvallisuusriskin. 
Väylävirasto haluaa minimoida tasoliittymät sekä muutenkin pääsyn rata-
alueelle. Tästä syystä kevyen liikenteen reittiä ei voi osoittaa kulkevaksi 



lähietäisyydelle radasta, tai se voisi aiheuttaa mahdollisen radan 
aitaamistarpeen.  
Mikäli teollisuusraide jossain vaiheessa siirrettäisiin vaihtoehtoiseen 
kaavoitettuun sijaintiin Peurasaarentien ja Perämerentien väliin, rannan 
käyttö vapautuisi.  
Muita maankäytöllisiä haasteita rannan virkistyskäyttöön aiheuttaa mm. 
jäteveden puhdistamo. 
 

Esittelijä Työllisyyspäällikkö Riitta Hakala  
 

Päätösehdotus Lautakunta päättää antaa edellä selostetun vastauksen 
valtuustoaloitteeseen. 
 

Päätös Lautakunta päätti antaa edellä selostetun vastauksen 
valtuustoaloitteeseen. 

 
 
 
 
 
Kaupunginhallitus 11.11.2024 § 342  
371/10.03.00.00/2023  
      
 
 
Valmistelu  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee elinvoimalautakunnan vastauksen tietoon 

saatetuksi ja esittää sen edelleen valtuustolle 
 

Päätös Kaupunginhallitus päätti merkitä elinvoimalautakunnan vastauksen tietoon 
saatetuksi ja esittää sen edelleen valtuustolle. 

 
 
 
 


